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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A reptéri vasút megépítéséről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Korábbi  "Mikorra  valósul  meg  a  reptéri  vasút  terve"  című  kérdésemre,  amiben  arra  voltam
kíváncsi, hogy a kormány 2019 novemberi döntése értelmében, miszerint a Liszt Ferenc nemzetközi
repülőteret bekötik a kötöttpályás közlekedési rendszerbe mikor valósul meg. Ezt régóta tervezik
már, többféle elképzelés is volt, de egyiket sem valósították meg, a repteret most is busszal érhetik
el a tömegközlekedők. Schanda Tamás államtitkár úr azt válaszolta, hogy: "A jelentős költségigényű
beruházás a kormány későbbi döntésének függvényében a 2021 és 2027 között rendelkezésre álló
európai uniós közlekedésfejlesztési forrásokból valósulhat meg." Ezt a választ 2020. január 22-én
kaptam.

 

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

 

1. Azóta született-e a reptéri vasút megépítéséről döntés?

 

2.  Ha még nem döntött  a  kormány a beruházásról,  akkor  mikorra tervezik és mi volt  eddig az
akadálya?

 



 
3.  A  beruházás  költségeihez  megszerezték  már  a  válaszban  említett  európai  uniós
közlekedésfejlesztési forrásokat?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2021.10.19.
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